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Jerzy Buzek rozmawiał z Marcinem Fijołkiem w programie „Graffiti” w Polsacie o

trwającym szczycie NATO w Madrycie.

Głównym tematem były zmiany, które nastąpią w po przyjęciu nowej Koncepcji

Strategicznej Paktu Północnoatlantyckiego. Są one bezpośrednią odpowiedzią

paktu po agresję Rosji na Ukrainę.

Oprócz konieczności wzmocnienia flanki wschodniej, szerszego wsparcia dla

Ukrainy i rozszerzenia paktu o Szwecję i Finlandię, były premier wskazywał

również na rosnące znacznie NATO na świecie.  

- Po czwarte, na tym szczycie będą przywódcy Korei Południowej, Japonii,

Australii i Nowej Zelandii. To znaczy, że NATO to już nie tylko układ

północnoatlantycki. Nas również interesuje to, co się będzie działo wokół Chin. To

oznacza, że NATO się naprawdę buduje - powiedział Jerzy Buzek.
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Zapraszamy do obejrzenia transmisji.
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